
K POŽADAVKU ČTYŘ ZASTUPITELŮ NA SVOLÁNÍ MIMOŘÁDNÉHO JEDNÁNÍ
ZASTUPITELSTVA NAŠÍ MĚSTSKÉ ČÁSTI V KŘESLICÍCH  

 

Důvodem vzneseného,  dle  zákona uplatněného,  požadavku je  údajně  dopis  jistého podnikatele,
který  poslal  veřejný  dopis  některým zastupitelům MČ Praha  –  Křeslice  a  domáhá  se  jakéhosi
rozhodnutí, pravděpodobně ve svůj prospěch. Dopis jsem nedostal, jeho obsah neznám, ale i tak je
to z povahy věci nepodstatné. 

Čtyři zastupitelé, na základě pouhého dopisu, vyžadují svolání mimořádného jednání zastupitelstva 
a zřejmě obsah podnikatelova dopisu znají a údajně chtějí zabránit nějakým škodám. 

Ale i jako občan bych se ptal:

1. Pan podnikatel poslal nějaký dopis na MČ a nebylo mu odpovězeno?

2. Pokud s ním bylo jednáno a byl plně informován, proč by do jeho soukromého podnikání mělo 
nyní vstupovat zastupitelstvo?

3. Tvrdí-li někdo, že z dopisu pana podnikatele hrozí Křeslicím nějaké škody, pak jaké, kdo o nich 
kdy a kde rozhodl a jak by zastupitelstvo mohlo do takového procesu vůbec vstoupit?

4. Pan podnikatel jistě může řešit svůj problém s pomocí právníků a standardní občansko právní 
cestou, případně se obrátit na orgány činné v trestním řízení (OČTŘ), či na vyšší orgány veřejné 
moci (OVM).  Je snad podána nějaká žaloba? Řeší nějakou záležitost Policie ČR s městskou částí, 
příp. s některými zastupiteli? Je zde výsledek nějaké kontroly z magistrátu Prahy? 

5. Může pan podnikatel doložit nějaké rozhodnutí soudní moci, příp.  orgánu trestního řízení, či
MHMP, jehož vážnost by opravňovala zastupitelstvo, aby se věcí zabývalo? To jsou totiž nástroje,
které pan podnikatel má k dispozici a až po výsledku šetření či rozhodnutí by přišel čas na jednání
našeho zastupitelstva.

Zdůraznění:

Je všeobecnou známostí,  že zájmy pana podnikatele, mj. zastupuje i pan David Melín s trvalou
adresou v Křeslicích, který se na veřejných jednáních touto věcí nijak netajil. To samozřejmě není
nic proti ničemu. Už podstatnější informací je, že tento občan je prokazatelně ve velmi dobrých,  až
nadstandardních  vztazích se třemi zastupiteli, kteří požadují jednání ZMČ. Lze se tedy důvodně
domnívat, že všechny dotčené osoby postupují souladně. 

Pak ale musím prohlásit,  že z vnějšího pohledu to vypadá,  že je to pan podnikatel,  kdo tu řídí
zastupitele,  aby řešili  jeho soukromo-podnikatelský problém. Od toho tu ale  zastupitelé  nejsou.
Navíc nepochybně veřejnost ucítí z celé záležitosti jakýsi, byť nedokazatelný korupční odér, a to
rozhodně není přínosem ani pro městskou část ani pro jakéhokoliv občana, či zastupitele Křeslic.

Odpovědnost zastupitelstva

Nemáme na stole ani soudní rozhodnutí, ani vyjádření OČTŘ, ani stanovisko OVM. Lidově řečeno
„skákat“ podle přání jakéhokoliv podnikatele, co by si v Křeslicích rád realizoval své obchodní
zájmy, rozhodně nehodlám. Mohly by být v budoucnu desítky takových „podnikatelů“.  



Zastupitelé jsou osoby právně i trestně odpovědné. Zvýhodňování nějaké podnikatelské skupiny na 
úkor jiné by se asi s kladným hodnocením nikde a nikdy nesetkalo a vystavovalo by je i následnému
řízení s možným postihem.

Pokud snad pan podnikatel svým dopisem tlačí některé členy zastupitelstva, aby jako právní laici
projednali  jeho údajné problémy s  nějakou možnou budoucí  výhrůžkou dalších  právních  kroků
(které mi známé ale nejsou), bylo by to velmi nešťastné a nepochybně by se našel advokát, který by
takový postup označil jako téměř vydírání. 

Nemám k dispozici žádný relevantní dokument soudu, OČTŘ či OVM, abych jej na zastupitelstvu
mohl projednat  a  přijmout  k němu stanovisko výkladem a hlasováním. A vydírat  se nenechám
žádnými prostředky, to jen pro doplnění a pro jistotu.

Svolaného, doslova lobbistického, jednání zastupitelstva se z principu proto nezúčastním!

Nejsem žádná loutka jakéhokoliv podnikatele  a  jeho příznivců.   Tuto poslední  větu doporučuji
použít všem zastupitelům jako důvod neúčasti na svolaném mimořádném jednání zastupitelstva,
pokud se s mými důvody a právním názorem ztotožňují.

Přeji všem hezký den

Praha : 7. prosince 2024

JUDr. Mgr. Ing.  Rudolf Mládek LLM, MIM v.r.

                          zastupitel MČ Praha – Křeslice 

a předseda Kontrolního výboru MČ

PS. Uvítám zveřejnění tohoto textu na webových stránkách MČ, neboť občané mají nárok a právo 
vědět, co se v Křeslicích děje a proč.

 


